
 

Lietuva 

 

 Par iespēju doties studēt uz Utenas koledžu  Erasmus+ programmas ietvaros uzzināju 

no Juridiskās koledžas vadības. Nedaudz apdomājies, nolēmu piekrist. 2016. gada sākumā jau 

devos iepazīties ar lietuviešu pasniedzējiem, kuri pastāstīja par studiju gaitu un iepazīstināja 

ar apgūstamajiem priekšmetiem. Koledžā valdīja patīkama atmosfēra, pasniedzēji – laipni un 

pretimnākoši, tāpēc jau pašā sākumā bija skaidrs, ka studijas noteikti sagādās pozitīvas 

emocijas un, protams, sniegs pašu galveno– vērtīgas zināšanas un pieredzi.  

 Erasmus+ programmas laikā Lietuvā mācījos klātienē, regulāri sazinājos ar 

pasniedzējiem arī elektroniski. Viņi nekad neatteica konsultācijas un sniedza reālu palīdzību 

ārvalstu studentiem studiju kursu apguvē. Kopumā lielākais paldies jāsaka tieši viņiem. Triju 

mēnešu laikā nokārtoju visus studiju kursos nepieciešamos eksāmenus un atkal atgriezos 

Latvijā pie studijām Juridiskajā koledžā. 

 Kopumā jāteic, ka Erasmus+ programma bija tiešām vērtīga pieredze un, ja Tevi māc 

šaubas par to, vai izmantot šo iespēju, varu droši teikt, ka tas ir tā vērts, turklāt arī 

svešvalodas (angļu vai krievu) atsvaidzināšana nekad nenāk par sliktu.  
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